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Nu is er nog alle commotie over testcapaciteit, ik vrees dat we (daarna/ook nog) veel commotie

over pbm gaan krijgen doordat Covid oploopt of dat we veel meer PBM gaan gebruiken. Ben in het

voorjaar enorm bezig geweest met de uitgangspunten voor gebruik, verbetering van verdeling
zorgbreed en de veel mpoeizame communicatie naar LZ. Het beeld dat Iz achterliep bij bpm en dat

mensen zich nog steeds onzeker voelen blijft helaas hardnekkig.

Dit verklaart ook mijn onrust en betrokkenheid bij dit onderwerp. We hebben met [EXE
afgesproken: jij bent in charge en we gaan niet drie-dubbel sturen, [EEE neemt dit nu weer over

denk ik. Eerlijk gezegd: we hebben meer dan een maand tijd verloren (en nu gaan we zeggen:

partijen zijn niet beschikbaar...), kreeg zojuist weer slides onder ogen die weer veel vragen

oproepen.

Morgen maar even over hebben, heb drie punten
-  Capaciteit bij LCH en Accenture - kunnen ze leveren (berichten vanEE ind ik

optimistisch, "we hebben genoeg”)?
-  Capaciteit van aansturen bij VWS, ihb bij GMT, we moeten werk van Accenture straks

inhoudelijk scherp beoordelen (optie is om een Z econometrist te laten meekijken)?
- Capaciteit om verhaal goed neer te zetten als we scenario’s hebben, naar TK/partijen in

veld én naar vakboden (heb de communicatieman in LZ team gevraagd daarover te

schalen met cz-kolom)

Zou zelf ook graag aanschuiven bij overleg metEES deze onderwerpen, soms is het

mogelijk een beetje dubbel, maar het is eenvoudigweg te belangrijk. IK heb met [EEE fgesproken
dat ik ook nog een keer over samenwerking in gebouw heb en mijn rol daarin.


